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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hív a vasút, vár a MÁV- avagy már csak a szlogen a régi?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani a Gazdasági és Közlekedési miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Több éves kálvária előzi meg írásbeli kérdésem . Az ügy szereplői : Rakamaz város korábbi
polgármestere,-a város és a környező települések lakossága képviseletében-, Fodor Lászlóné
rakamazi polgár -az utasok képviseletében- és a MÁV Rt . Szakigazgatói, mint szolgáltatók .
Az ügy tárgya : megálljon-e nevezett kisváros vasútállomásán az 569. számú InterCity?

Rakamaz választó kerületemben 2002-ben városi rangot nyert település . Szabolcs-Szatmár-
Bereg csücskében helyezkedik el a Tisza bal partján átellenben Tokaj szomszédságában . A
környező szabolcsi településekkel VOLÁN busz és közúti közlekedés köti össze, mely
egyben ezen települések bekapcsolásit is elvégzi az országos vasúti hálózatba a MÁV Rt .
révén.
Az érintett települések : Tiszaeszlár, Tiszalök, Tiszanagyfalu, Timár, Szabolcs, Balsa,
Gávavencsellő és természetesen Rakamaz, mintegy 20 ezer polgár .
Az érvényes menetrend szerint újra nem áll meg Rakamazon az 569 . számú InterCity, mivel-,
idézem „a szolgálati célból való megállás szükségtelenné válik, a rakamazi feszállási
lehetőséget visszavonjuk, -idézet vége!"
Vasutasokkal és utasokkal konzultálva, számomra is - laikus utas számára - nyilvánvaló volt,
hogy az 569. számú InterCity mindenképpen megáll Rakamazon, mivel egyazon időben
érkezik Tokaj felől a Szegedi gyors és Nyíregyháza felől az InterCity, 6 .02 órakor, illetve
6.03 órakor
Tovább is indulnak Szeged felé 6.06, illetve Budapest Keleti pályaudvar felé 6 .08 órakor .
Öt-öt percig állnak ott állandó jelleggel minden nap!!!
Ha menterend szerint várakozniuk kell, hogy a vasúti sin szabaddá váljon Tokaj és Rakamaz
között miért nem lehet az InterCityre a Rakamaz és a vonzáskörzetben lakó polgároknak
felszállni?
Miért kell Tokajba (10km), vagy Nyíregyházára (30km) beutazni és jegyet váltani?!?!
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Kérem Miniszter úr szíves közbenjárását, hogy a választókörzetembe lakó polgárok közül
minél többen tudják igénybe venni az InterCity járatokat melyen évről-évre javuló
szolgáltatásokkal állnak az utasforgalom rendelkezésére .
A már említett eset megkeseríti az ember szája ízét és lerontja mind azt az eredményt, amit a
MÁV Rt. szívós munkával évek alatt elért .

Tisztelt Miniszter úr!

Az üggyel kapcsolatos levelezés rendelkezésemre áll . Az érintett polgárok joggal várják el a
MÁV Rt. vezetőitől, hogy az 569 számú InterCity ha már minden nap kényszerűségből
megáll Rakamazon, arra lehessen fel is szállni és eljutni a kívánt úticélba .
Így remélhetően a régi másik szlogen aktuálissá válik „Arccal a vasút felé!"

Várom szíves intézkedését .

Budapest, 2003 . június 11 .

Dr. Karakó László
Fidesz - Magyar Polgári Szövet ég
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